
Styrelsen informerar: 

 

För ett par styrelsemöten sedan beslöts det att kontinuerligt informera föreningen om vad vi i 
Styrelsen gör och vad vi jobbar med. Det är många nya i styrelsen i år vilket är kul för vi har nu en 
bredd av kompetens och från alla delar av föreningen. Styrelsen har ca 10 möten om året och 
där avhandlas en hel del frågor. Vissa kommer igen vid varje möte som: 

• Ekonomi – följer vi budget? Hur ser medlemsantalet ut i föreningen. Behövs någon 
speciell action för att stärka upp ekonomin eller någon speciell investering. 

• Lagstatus – här redovisas statusen för alla våra lag från de ansvariga ledamöterna. 
• Kommunikation och marknad – Ansvariga ledamöter föredrar från sina respektive 

områden. 
• Klubbchefen informerar om föreningen i stort och om status på Vikingavallen. 

 

Några punkter som vi i styrelsen identifierade när vi tillträdde var bland annat: 

• Vi måste bli bättre på att kommunicera allt bra vi gör både externt och internt. Därav har 
vi det som en enskild och återkommande punkt på varje möte.  Här önskar vi 
uppdateringar från lagen. Skicka in foton från cuper eller matcher med kort infotext till 
Sportkontoret så publicerar vi det i olika medier. Kom bara ihåg att få ok från föräldrar 
om publicering. 

• Satsningen på Dam och Flicksidan. En insats som redan startades av förra styrelsen 
som vi nu driver vidare. Elin anställdes i början av året, ett antal insatser har genomförts 
och en supportgrupp har startats upp för att stötta Elin. 

• Fotbollsfonden har inrättats och ett regelverk för det har tagits fram. Läs mera på 
hemsidan 

• Fördelningen av plantider. Vi vet att Sportkontoret brottas med tilldelningen av plantider 
främst kring vinterfördelningen. Det är ett stort pussel att lägga och vi gör vad vi kan för 
att stötta klubbens ansvariga kring detta. 

• En viktig punkt som dyker upp är transparensen kring bredd kontra förberedande elit 
verksamhet. Här behöver vi som förening ha tydliga regler hur vi som förening ser på 
detta. En tydlig och tidig kommunikation till årskullarna som står i tur för 
akademiverksamhet. Vad krävs? Vad innebär det för mig personligen? Vad kostar det? En 
styrgrupp tillsattes under våren för att tillsammans med Sportchef ta fram riktlinjer och 
regler kring detta.  

• Medlemsantalet – vi har som mål att växa till 1000 medlemmar, hur når vi dit? Hur 
hanterar vi det? 

• Viktiga datum framöver, Föreningens arrangemang -  Fotbollsskolan på sommaren, 
Kvarterscupen, Frejdagen, Vikingacupen. Läs mera på hemsidan 

• Föreningens hemsida -  här finns all viktig information för våra ledare och medlemmar. 
Hur gör vi den mer tillgänglig så att man söker den information som finns där. Där vi i 
rådande stund ser över hemsidan, för att göra nödvändiga justeringar. 

• Uppdaterad kommunikation på våra skyltar vid Arninge golf och Karby gård, för en vecka 
sedan uppdaterde vi kommunikationen på skyltarna, för att bli mera anpassade dagens 
verksamhet.  
 



Vi går nu snart mot sommaruppehållet och vi som är nya i styrelsen känner att vi börjar bli varma 
i kläderna. Arbetsuppgifterna är fördelade och vi har många goda projekt på G. Policydokument 
ses över och nya tas fram. Vi kan alltid bli bättre, vilket är vårt motto. Därför är det extra viktigt 
att vi får inspel av er ledare. Tycker ni att det finns frågor som borde behandlas av styrelsen, säg 
till, prata med oss när ni ser oss på IP. Likväl så har vi många nya ledare varje år, vilket är en 
förutsättning i vår utveckling. Där vi gärna ser att ni som varit ledare i ett par år, sträck ut handen 
till nya ledare för att tipsa om bra cuper, stöttning i rotationsträning, träningsupplägg, vilka är de 
viktiga funktioner i ett lag och hur får vi flera föräldrar engagerade i lagen etc. Något som stärker 
oss som förening, men också varje enskilda lag. 

Tanken med denna sida är att informera er om vad vi jobbar med i styrelsen och här kommer vi 
lägga upp nyheter från oss eller annan information kontinuerligt. 

 

Stort lycka till i år så ses vi på Vikingavallen och tveka inte att stöta på oss när vi ses på IP. 

 

Styrelsen  

 


